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Abstract (en)
The gerotor pump has the main exterior diameter (D1) of the external gear (23) at one point on the height of the exterior gear is reduced to the value
of the theoretical value of the depth of the tooth of the gear. The gear has at least one continuous ring connected to and supporting the teeth (29)
to assure radial feeding of the fluid across the spaces (30) between the teeth of the gear. The external gear can have a ring with a second exterior
diameter (D2) superior to that of the first.

Abstract (fr)
Dans une pompe volumétrique rotative à gerotor un premier diamètre extérieur D1 de la couronne extérieure (23), sur une part (31) de la hauteur,
est réduit jusqu'à la valeur du diamètre théorique à fond de denture, les dents (29) de la couronne (23) étant reliées et portées par un anneau
continu (33), de manière à assurer une alimentation radiale de la pompe à travers les espaces (30) ménagés entre les dents (29) de la couronne
(23). Une disposition de profil dissymétrique des dentures peut être adjointe. <IMAGE>
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